
Zápis školské rady při organizaci  

Gymnázium a Střední průmyslová škola elektrotechniky a informatiky, Frenštát 

pod Radhoštěm, příspěvková organizace 

Datum: 13. 3. 2024 v 16.00 

Místo: ředitelna školy 

Přítomni: Ing. Jiří Pospišilík, Ph.D., Ing. Jan Rejman, PharmDr. Lucie Gajdušková, 
Mgr. René Gráf, Mgr. Zuzana Otáhalíková, Ing. Jiří Trinkewitz + ředitel školy Mgr. 
Richard Štěpán 
 

Omluven: -  
 

Program jednání:  

1. seznámení ŠR se zprávou o hospodaření 

2. informace o zapojení žáků do soutěží 

3. informace o zapojení školy do mezinárodních programů a mezinárodních 

exkurzí 

4. informace o inspirativním pracovním setkání ve Finsku 

5. informace o kontrolní činnosti ČŠI 

6. informace o kontrolní činnosti KHS 

7. informace o průběhu přijímacího řízení 

8. diskuze 

 

Průběh jednání a hlasování: 

Jednání ŠR zahájil a vedl ředitel školy. 

• Ředitel školy zahájil jednání ŠR a přivítal přítomné. 

• Ředitel školy pověřil zapisovatelem jednání ŠR Mgr. Zuzanu Otáhalíkovou, ŠR 

hlasováním schválila ověřovatelem zápisu PharmDr. Lucii Gajduškovou. 

Ad1) Ředitel školy seznámil školskou radu se zprávou o hospodaření za rok 2023. 

Informoval o výsledku hospodaření a výsledku vedlejší hospodářské činnosti školy, 

personálními změnami a významnými investicemi v roce 2023. 

Ad 3) Mgr. René Gráf seznámil členy školské rady s výsledky žáků školy v soutěžích 

a práci s talentovanou mládeži. 

Ad 4) Mgr. Zuzana Otáhalíková seznámila školskou radu se zapojením školy do 

mezinárodních aktivit v rámci programu ERASMUS+. 

Ad 5) Ředitel školy informoval o proběhlé kontrole ze strany ČŠI v měsíci lednu. 



Ad 6) Ředitel školy informoval o proběhlé kontrole KHS v měsíci únoru a 

doporučenými opatřeními. 

Ad 7) Ředitel školy informoval o probíhajícím přijímacím řízení a počtech 

přihlášených žáků na jednotlivé obory.  

V diskusi byly probrány změny financování škol pro rok 2024, stav realizace 

investičních akcí a plnění harmonogramu stavby sportovní haly.  

 

Proběhla volná diskuse členů ŠR, ředitel ukončil schůzi. 

 

Usnesení: Školská rada 

č.1 schvaluje PharmDr. Lucii Gajduškovou ověřovatelem zápisu. – 6/0/0 

č.2 bere na vědomí zprávu o hospodaření školy za rok 2023 - 6/0/0 

 

 

Zapsala: Mgr. Zuzana Otáhalíková ……………………………………… 

 

Ověřil: PharmDr. Lucie Gajdušková …………………………………….. 

 

Předseda: Ing. Jiří Pospišilík, Ph.D. ……………………………….. 

 


